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PROTOKÓŁ NR XXVII/1/2008 
z XXVII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 29 stycznia 2008 r. w sali posiedzeń 
Ratusza, ul. Rynek 1. 
 

Na ustawowy stan 32 radnych w XXVII sesji Rady Miasta Rzeszowa uczestniczyło 31 
radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – dokonał otwarcia XXVII sesji Rady 
Miasta Rzeszowa i prowadził obrady. Powitał radnych oraz: 
- Panią Grażynę Gęsicką – Posła na Sejm RP, 
- Pana Tomasza Kamińskiego – Posła na Sejm RP  
      /lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/, 
- Pana Tadeusza Ferenca – Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- Pana Marka Ustrobińskiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- Pana Henryka Wolickiego - Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- Pana Stanisława Sienko - Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- Pana Marcina Stopę – Sekretarza Miasta Rzeszowa 
      /lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu/, 
- Przedstawicieli Rad Osiedlowych /lista obecności stanowi załącznik nr 4 do protokołu/, 
- Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych Miasta 

oraz jednostek współdziałających z Miastem, a także przybyłych mieszkańców /lista 
obecności stanowi załącznik nr 5 do protokołu/. 

 
 Przedstawił proponowany porządek obrad XXVII sesji Rady Miasta Rzeszowa 
/załącznik nr 6 do protokołu/. 
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2008 r. 
2. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 

Mieszkaniowej „Projektant” /druk nr XXVI/2/2008/. 
3. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni  

Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej (ul. Rejtana) /druk nr XXVI/3/2008/. 
4. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego Funduszu 

Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2008 rok /druk nr 
XXVI/4/2008/. 

5. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2008 rok /druk nr XXVI/6/2008/. 

6. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Gminnego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2008 rok /druk nr XXVI/7/2008/. 

7. Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do Spółki 
Port Lotniczy „Rzeszów – Jasionka” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością /druk 
nr XXVI/5/2008/. 

8. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji VII Liceum Profilowanego w Rzeszowie /druk 
nr XXVI/1/2008/. 

9. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji XIII Liceum Ogólnokształcącego i Liceum 
Profilowanego Nr VI w Rzeszowie. 

10. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu (dot. działki nr 
419/11 w obr. 207) /druk nr XXVI/8/2008/. 
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11. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu (dot. ul. Leśnej) 

/druk nr XXVI/9/2008/. 
12. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu (dot. ul. 

Sportowej) /druk nr XXVI/12/2008/. 
13. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu (dot. działki nr 

1485/42 w obr. 207) /druk nr XXVI/14/2008/. 
14. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. 

Broniewskiego 5 A w Rzeszowie /druk nr XXVI/10/2008/. 
15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na czas 

nieoznaczony /druk nr XXVI/11/2008/. 
16. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Rady Miasta Rzeszowa nr XIX/308/2007 z dnia 

30 października 2007r. w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. w Rzeszowie /druk nr 
XXVI/13/2008/. 

17. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia cen za 
usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej /druk nr 
XXVI/15/2008/. 

18. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 74/4/2004 przy Cmentarzu Komunalnym Wilkowyja w Rzeszowie 
/druk nr XXVI/16/2008/. 

19. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 135/6/2006 na osiedlu Baranówka IV w Rzeszowie /druk nr 
XXVI/17/2008/. 

20. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 162/1/2008, 
uchwalonego w części oznaczonej na rysunku planu konturem od 1 do 35, 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 32/14/2000 „Wzgórza 
Staroniwskie” przy al. W. Witosa w Rzeszowie /druk nr XXVI/18/2008/. 

21. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 163/2/2008 na osiedlu Słocina w Rzeszowie 
/druk nr XXVI/19/2008/. 

22. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
23. Zapytania i interpelacje. 
24. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że wpłynęły 

następujące wnioski Prezydenta Miasta dotyczące zmiany proponowanego porządku obrad: 
1. Wprowadzenie - w pkt 1a – uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa 

na 2008 rok, 
2. Wprowadzenie - w pkt 1b – uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta 

Rzeszowa, 
3. Wprowadzenie - w pkt 6a  – uchwały w sprawie utworzenia Muzeum Dobranocek 

ze zbiorów Wojciecha Jamy w Rzeszowie oraz nadania statutu, 
4. Wprowadzenie - w pkt 6b  – informacji o wynikach konsultacji z mieszkańcami 

w sprawie poszerzenia granic miasta Rzeszowa, 
5. Wprowadzenie - w pkt 6c – uchwały w sprawie zmiany składu osobowego 

Komisji Edukacji Rady Miasta Rzeszowa, 
6. Wprowadzenie - w pkt 16a  – uchwały w sprawie nadania nazwy na terenie miasta 

Rzeszowa, 
 

PDF created with pdfFactory trial version www.pdffactory.com

http://www.pdffactory.com
http://www.pdffactory.com


 3 

      Radny Pan Andrzej Dec - zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad sesji w pkt 9a 
– o informację na temat przygotowania do przetargu działek przy byłym hotelu „Rzeszów”. 
 
Odbyło się głosowanie wniosków dotyczących zmiany proponowanego porządku obrad 
sesji. 
 

Wniosek o wprowadzenie - w pkt 1a – uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta 
Rzeszowa na 2008 rok - został przyjęty jednomyślnie (28 głosami „za”). 
 

Wniosek o wprowadzenie - w pkt 1b – uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 
Miasta Rzeszowa - został przyjęty jednomyślnie (28 głosami „za”). 

 
Wniosek o wprowadzenie - w pkt 6a - uchwały w sprawie utworzenia Muzeum 

Dobranocek ze zbiorów Wojciecha Jamy w Rzeszowie oraz nadania statutu - został przyjęty 
jednomyślnie (29 głosami „za”). 

 
Wniosek o wprowadzenie - w pkt 6b - informacji o wynikach konsultacji 

z mieszkańcami w sprawie poszerzenia granic miasta Rzeszowa - został przyjęty 
jednomyślnie (29 głosami „za”). 

 
Wniosek o wprowadzenie - w pkt 6c - uchwały w sprawie zmiany składu osobowego 

Komisji Edukacji Rady Miasta Rzeszowa - został przyjęty jednomyślnie (29 głosami „za”). 
 

Wniosek o wprowadzenie - w pkt 16a - uchwały w sprawie nadania nazwy na terenie 
miasta Rzeszowa - został przyjęty 26 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie 
wstrzymującym. 

 
Wniosek Radnego Pana Andrzeja Deca o rozszerzenie porządku obrad sesji w pkt. 9a 

– przedstawienie informacji na temat przygotowania do przetargu działek przy byłym hotelu 
„Rzeszów” - został odrzucony większością 16 głosów, przy 1 przeciwnym i 12 głosach 
wstrzymujących. 

 
Porządek obrad XXVII sesji Rady Miasta Rzeszowa: 

 
1. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2008 r. 
2. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2008 r. 
3. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa. 
4. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 

Mieszkaniowej „Projektant” /druk nr XXVI/2/2008/. 
5. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni  

Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej (ul. Rejtana) /druk nr XXVI/3/2008/. 
6. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego Funduszu 

Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2008 rok /druk nr 
XXVI/4/2008/. 

7. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2008 rok /druk nr XXVI/6/2008/. 

8. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Gminnego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2008 rok /druk nr XXVI/7/2008/. 
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9. Uchwała w sprawie utworzenia Muzeum Dobranocek ze zbiorów Wojciecha Jamy 
w Rzeszowie oraz nadania statutu. 

10. Informacja o wynikach konsultacji z mieszkańcami w sprawie poszerzenia granic 
miasta Rzeszowa. 

11. Uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Edukacji Rady Miasta 
Rzeszowa. 

12. Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do Spółki 
Port Lotniczy „Rzeszów – Jasionka” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością /druk 
nr XXVI/5/2008/. 

13. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji VII Liceum Profilowanego w Rzeszowie /druk 
nr XXVI/1/2008/. 

14. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji XIII Liceum Ogólnokształcącego i Liceum 
Profilowanego Nr VI w Rzeszowie. 

15. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu (dot. działki nr 
419/11 w obr. 207) /druk nr XXVI/8/2008/. 

16. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu (dot. ul. Leśnej) 
/druk nr XXVI/9/2008/. 

17. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu (dot. ul. 
Sportowej) /druk nr XXVI/12/2008/. 

18. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu (dot. działki nr 
1485/42 w obr. 207) /druk nr XXVI/14/2008/. 

19. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. 
Broniewskiego 5 A w Rzeszowie /druk nr XXVI/10/2008/. 

20. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na czas 
nieoznaczony /druk nr XXVI/11/2008/. 

21. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Rady Miasta Rzeszowa Nr XIX/308/2007 z dnia 
30 października 2007 r. w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. w Rzeszowie /druk nr 
XXVI/13/2008/. 

22. Uchwała w sprawie nadania nazwy na terenie miasta Rzeszowa. 
23. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia cen za 

usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej /druk nr 
XXVI/15/2008/. 

24. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 74/4/2004 przy Cmentarzu Komunalnym Wilkowyja w Rzeszowie 
/druk nr XXVI/16/2008/. 

25. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 135/6/2006 na osiedlu Baranówka IV w Rzeszowie /druk nr 
XXVI/17/2008/. 

26. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 162/1/2008, 
uchwalonego w części oznaczonej na rysunku planu konturem od 1 do 35, 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 32/14/2000 „Wzgórza 
Staroniwskie” przy al. W. Witosa w Rzeszowie /druk nr XXVI/18/2008/. 

27. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 163/2/2008 na osiedlu Słocina w Rzeszowie 
/druk nr XXVI/19/2008/. 

28. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
29. Zapytania i interpelacje. 
30. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 
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Przystąpiono do realizacji ustalonego porządku obrad XXVII sesji Rady Miasta 
Rzeszowa. 
 
Ad. 1. 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2008 rok. 
Kolejno przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa, 
- Komisja Edukacji, 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, 
pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2008 rok, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 

 
Ad. 2. 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2008 rok. 
Kolejno przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa, 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, 
pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – zapytał: „Dlaczego tak ważne decyzje podejmowane są od ręki. 
Czy nie można informować nas o takich inwestycjach co najmniej tydzień przed sesją?” 
 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego – odpowiedziała: „Projekt uchwały 
został wczoraj omówiony na dwóch Komisjach Rady Miasta: Komisji Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji oraz Komisji Ekonomiczno-Budżetowej. Uruchomiony został nabór 
wniosków na rozbudowę szkół i musieliśmy szybko zareagować. Nie było więc czasu na 
zastanawianie się.”  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – stwierdził: „Nie jest dobrze, aby 
taki projekt trafiał tak szybko pod obrady Rady. Niemniej jednak, ponieważ dotyczy on 
środków unijnych, od samorządów wymagana jest stosowna elastyczność i wyrozumiałość. 
Wiem, że propozycja ze strony władz województwa pojawiła się pod koniec zeszłego tygodnia. 
Stąd też taka szybka reakcja.” 
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Pani Stanisława Bęben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy – odnosząc się do 
pytania Radnego Pana Andrzeja Deca, powiedziała: „Zakres inwestycji w IV Liceum 
Ogólnokształcącym obejmuje budowę nowej hali sportowo-widowiskowej, adaptację 
istniejącej, niepełnowymiarowej sali gimnastycznej na aulę oraz dobudowę przewiązki, która 
umożliwi prawidłowe funkcjonowanie całego zespołu budynków. Planujemy, aby projekt, 
którego przedmiotem byłby zakres rzeczowy na kwotę ponad 7 mln, złożyć w ramach 
planowanego naboru wniosków, do Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Podkarpackiego, do działania wspierającego rozbudowę bazy edukacyjnej szkół średnich 
i podstawowych, w miesiącu sierpniu bieżącego roku .” 

 
Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2008 rok, 

w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (26 głosami „za”). 
 

Ad. 3. 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa. Kolejno 
przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz 
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa, 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (26 głosami „za”). 

 
Ad. 4. 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania 
w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”. Kolejno przedstawiła uzasadnienie do 
przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik 
nr 10 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa, 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Projektant”, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie 
(29 głosami „za”). 
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Ad. 5. 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania 
w Spółdzielni  Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej (ul. Rejtana). Kolejno 
przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz 
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa, 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni  
Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej (ul. Rejtana), w zaproponowanej wersji, 
została przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 

 
Ad. 6. 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego 
Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2008 rok. Kolejno 
przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz 
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – zapytał: 

1. „Kto zawiaduje tym funduszem w Urzędzie Miasta? 
2. Dlaczego zostało tak dużo pieniędzy z ubiegłego roku i skąd biorą się decyzje 

o pozostawieniu tak dużych kwot?” 
 

Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego – odpowiadając na pytania, 
powiedziała: „Ustawa  o Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjno-Kartograficznym ściśle 
określa, na co te wydatki mogą być przeznaczone. Wydział Geodezji zawiaduje tym 
funduszem. Jest on przeznaczony na utrzymanie zasobu geodezyjno-kartograficznego 
i wydatki mogą być przeznaczane tylko i wyłącznie na ten cel. Kwota ta była świadomie 
pozostawiona, żeby wykorzystać ją na przeniesienie wydziału, doposażenie archiwów, zakup 
odpowiednich szaf, zestawów komputerowych oraz oprogramowania do zarządzania zasobem 
geodezyjno-kartograficznym. W związku z tym, że pozostawione pieniądze nie przepadają, 
tylko przechodzą  na lata następne, nie muszą być wydatkowane w danym roku.” 
 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego Funduszu 
Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2008 rok, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 
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Ad. 7. 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2008 rok. Kolejno przedstawiła 
uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2008 rok, w zaproponowanej wersji, 
została przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 

 
Ad. 8.  
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2008 rok. Kolejno przedstawiła 
uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
stanowi załącznik nr 14 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Gminnego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2008 rok, w zaproponowanej wersji, 
została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 

 
Ad. 9. 
Pan Stanisław Sienko - Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie utworzenia Muzeum Dobranocek 
ze zbiorów Wojciecha Jamy w Rzeszowie oraz nadania statutu. Kolejno przedstawił 
uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Kultury 
i Promocji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Równocześnie podziękował Panu Wojciechowi Jamie za tak wielki gest, jaki jest przekazanie 
na rzecz Miasta zbiorów związanych z popularnymi filmami dla dzieci, zwanymi 
„dobranockami”. 
 
Radna Pani Józefa Winiarska – powiedziała: „Kolekcja Pana Wojciecha Jamy jest 
wspaniałym darem dla Miasta. Jako Miasto otrzymaliśmy coś bardzo cennego, i to 
bezinteresownie. Kolekcja ta będzie służyła kolejnym pokoleniom i za to składam Panu 
Wojciechowi Jamie serdeczne podziękowania. Cieszę się, że w moim mieście powstanie 
Muzeum Dobranocek z kolekcji Wojciecha Jamy. Jestem przekonana, że Muzeum to będzie 
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atrakcją turystyczną w naszym mieście, jak też lekcją wychowawczą dla dzieci i młodzieży. 
Z dniem dzisiejszym Pan Wojciech Jama stanie się wzorem dla innych, jak przekazywać 
Miastu oraz społeczeństwu drogie prezenty.” 
 
Radny Pan Waldemar Szumny – stwierdził: „W statucie Muzeum w rozdziale pn. „Zakres 
zgromadzonych zbiorów” cz. II § 5 widnieje sformułowanie: „Do zbiorów Muzeum należy 
kolekcja przekazana w drodze darowizny” i wymienione są tam przedmioty, z jakich składa 
się kolekcja. Jeśli jest taki zapis, to czy w ten sposób nie zamkniemy sobie drogi? Czy nie 
należy zmienić tego zapisu, aby móc w przyszłości dodawać inne eksponaty?” 
 
Pan Stanisław Sienko - Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odpowiedział: „Statut 
ten będzie obowiązywać do momentu otwarcia Muzeum. Z chwilą otwarcia Muzeum należy 
uchwalić nowy statut, wprowadzając do niego stosowne poprawki.”  
 

Uchwała w sprawie utworzenia Muzeum Dobranocek ze zbiorów Wojciecha 
Jamy w Rzeszowie oraz nadania statutu, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 
jednomyślnie (30 głosami „za”). 
 
Ad. 10. 
Pan Krzysztof Kadłuczko – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Rzeszowa ds. Poszerzenia 
Granic - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił „Sprawozdanie Prezydenta Miasta 
Rzeszowa z konsultacji przeprowadzonych z mieszkańcami miasta Rzeszowa w sprawie 
zmiany granic przez włączenie do miasta Rzeszowa obszaru sołectwa Biała i sołectwa 
Budziwój z Gminy Tyczyn, sołectwa Bzianka i sołectwa Rudna Wielka z Gminy Świlcza, 
sołectwa Miłocin z Gminy Głogów Małopolski” Sprawozdanie stanowi załącznik nr 16 do 
protokołu/. 
 
Ad. 11. 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Edukacji Rady Miasta Rzeszowa 
/projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu/.  
Projekt uchwały dotyczy skreślenia ze składu osobowego Komisji Edukacji Rady Miasta 
Rzeszowa Radnych: Pana Andrzeja Deca i Pana Waldemara Szumnego. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Edukacji Rady Miasta 
Rzeszowa, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (26 głosami „za”). 

 
Ad. 12. 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia 
Gminy Miasto Rzeszów do Spółki Port Lotniczy „Rzeszów – Jasionka” Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością. Kolejno przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 18 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa, 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
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Radny Pan Jacek Kiczek – zapytał:  
1. „Czy jest zgoda udziałowców na przystąpienie Miasta do Spółki? 
2. Jak wpływ na władze Spółki będzie miało Miasto Rzeszów w chwili przystąpienia do 

Spółki Port Lotniczy „Rzeszów – Jasionka”?  
3. Do powołania Spółki i do zmiany udziałów w Spółce potrzebna jest zgoda Ministra 

Transportu i Ministra Infrastruktury. Czy uzyskaliśmy taką zgodę na zmianę 
wysokości udziałów, skoro te udziały zostały niedawno podzielone?” 

 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odpowiadając na 
pytania Radnego Pana Jacka Kiczka, powiedział: „Ta uchwała jest uchwałą intencyjną. 
Pozytywne przegłosowanie tej uchwały przez Państwa Radnych pozwoli podjąć działania 
w kwestiach, które zostały w niej poruszone. Prowadzona była korespondencja z Marszałkiem 
Województwa Podkarpackiego odnośnie propozycji ewentualnego przystąpienia Miasta do 
Spółki. Padła odpowiedź, że rozmowy na ten temat będą prowadzone po zawiązaniu się 
Spółki. Spółka powstała. W związku z tym pozytywne przegłosowanie tej uchwały umożliwi 
podjęcie przez Prezydenta Miasta takich działań, które doprowadzą do wprowadzenia Miasta 
Rzeszów jako udziałowca tej Spółki. Po wyjaśnieniu wszystkich kwestii, o których wspomniał 
Radny Pan Jacek Kiczek, zostanie przygotowana uchwała o wejściu do spółki, w której te 
wszystkie sprawy będą zawarte i ostatecznie ustalone. Na dzień dzisiejszy możliwości 
finansowe Miasta określamy kwotowo na 1 mln zł.” 
 
Radny Pan Andrzej Dec – wyrażając swoje zdanie, powiedział: „Udział w wysokości 1 mln 
zł jest za mały. Powinniśmy zaangażować się poważnie albo wcale chyba, że udziałowcy - 
w co wątpię - zgodzą się na to, aby przy tak niskim udziale dać nam, np. miejsce w radzie 
nadzorczej, które zapewni nam pełną wiedzę o funkcjonowaniu Spółki. W przeciwnym razie 
będzie to symbol, z którego nic nie będzie wynikać.” 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do 
Spółki Port Lotniczy „Rzeszów – Jasionka” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (30 głosami „za”). 
 
Ad. 13. 
Pan Henryk Wolicki - Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji VII Liceum 
Profilowanego w Rzeszowie. Kolejno przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu 
uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 19 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Edukacji 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Pan Józef Pytlak – zapytał: „Co stanie się z kadrą nauczycielską, która uczyła w VII 
Liceum Profilowanym?” 
 
Pan Henryk Wolicki - Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odpowiadając na pytanie, 
powiedział: „Ponieważ to Liceum istnieje w Zespole Szkół Mechanicznych, nie ma podziału, 
że nauczyciel uczy tylko w tym Liceum lub tylko w Zespole Szkół Mechanicznych. W związku 
z tym nie widzę żadnego problemu. Ponadto w Zespole Szkół Mechanicznych zostanie otwarte 
Technikum Lotnicze, gdzie nauczyciele z VII Liceum znajdą zatrudnienie.” 
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Radny Pan Antoni Kopaczewski – poprosił o zobrazowanie sytuacji i przyczyn podjęcia 
decyzji o likwidacji VII Liceum Profilowanego w Rzeszowie. 
 
Pan Henryk Wolicki - Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – powiedział: „W skład 
Zespołu Szkół Mechanicznych, jak sama nazwa wskazuje wchodzi kilka szkół, między innymi 
VII Liceum Profilowane. Od roku 2004 odnotowaliśmy brak naboru do tego Liceum. W roku 
bieżącym również nie było chętnych. Dlatego też podjęliśmy decyzję o likwidacji tej szkoły.”  
 

Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji VII Liceum Profilowanego w Rzeszowie, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (25 głosami „za”). 
 
Ad. 14. 
Pan Henryk Wolicki - Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji XIII Liceum 
Ogólnokształcącego i Liceum Profilowanego Nr VI w Rzeszowie. Kolejno przedstawił 
uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
stanowi załącznik nr 20 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Edukacji 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji XIII Liceum Ogólnokształcącego 
i Liceum Profilowanego Nr VI w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 
jednomyślnie (22 głosami „za”). 

 
Ad. 15. 
Pan Henryk Wolicki - Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności 
przejazdu i przechodu (dot. działki nr 419/11 w obr. 207). Kolejno przedstawił uzasadnienie 
do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z mapką i uzasadnieniem, stanowi 
załącznik nr 21 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (18 głosami „za”). 

 
Ad. 16. 
Pan Henryk Wolicki - Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności 
przejazdu i przechodu (dot. ul. Leśnej). Kolejno przedstawił uzasadnienie do przedłożonego 
projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z mapką i uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 22 
do protokołu/. 
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 
 
Ad. 17. 
Pan Henryk Wolicki - Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności 
przejazdu i przechodu (dot. ul. Sportowej). Kolejno przedstawił uzasadnienie do 
przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z mapką i uzasadnieniem, stanowi 
załącznik nr 23 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (19 głosami „za”). 

 
Ad. 18. 
Pan Henryk Wolicki - Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności 
przejazdu i przechodu (dot. działki nr 1485/42 w obr. 207). Kolejno przedstawił uzasadnienie 
do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z mapką i uzasadnieniem, stanowi 
załącznik nr 24 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 
Ad. 19.  
Pan Henryk Wolicki - Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej przy ul. Broniewskiego 5 A w Rzeszowie. Kolejno przedstawił uzasadnienie do 
przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z mapką i uzasadnieniem, stanowi 
załącznik nr 25 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. 
Broniewskiego 5 A w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 
jednomyślnie (22 głosami „za”). 

 
Ad. 20. 
Pan Henryk Wolicki - Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie nieruchomości na czas nieoznaczony. Kolejno przedstawił uzasadnienie do 
przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z mapką i uzasadnieniem, stanowi 
załącznik nr 26 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na czas 
nieoznaczony, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (22 głosami 
„za”). 

 
Ad. 21. 
Pan Henryk Wolicki - Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miasta 
Rzeszowa Nr XIX/308/2007 z dnia 30 października 2007 r. w sprawie podwyższenia kapitału 
zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. 
w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 27 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Rady Miasta Rzeszowa nr XIX/308/2007 
z dnia 30 października 2007 r. w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. w Rzeszowie, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 
Ad. 22. 
Pan Zbigniew Sebzda – Dyrektor Wydziału Geodezji - z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy na terenie miasta Rzeszowa. Ponadto 
przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz 
z mapką i uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 28 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie nadania nazwy na terenie miasta Rzeszowa, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta 21 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, 
przy 4 głosach wstrzymujących. 
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Ad. 23. 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Rzeszowa 
w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej. 
Kolejno przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz 
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 29 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia cen za 
usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (26 głosami „za”). 

 
Ad. 24. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta - z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 74/4/2004 przy Cmentarzu Komunalnym Wilkowyja 
w Rzeszowie. Kolejno przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt 
uchwały, wraz z mapką i uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 30 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 74/4/2004 przy Cmentarzu Komunalnym Wilkowyja w Rzeszowie, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”). 

 
Ad. 25. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta - z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 135/6/2006 na osiedlu Baranówka IV w Rzeszowie. 
Kolejno przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z mapką i uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 31 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 135/6/2006 na osiedlu Baranówka IV w Rzeszowie, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 
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Ad. 26. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta - z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 
162/1/2008, uchwalonego w części oznaczonej na rysunku planu konturem od 1 do 35, 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 32/14/2000 „Wzgórza 
Staroniwskie” przy al. W. Witosa w Rzeszowie. Kolejno przedstawiła uzasadnienie do 
przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z mapką i uzasadnieniem, stanowi 
załącznik nr 32 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zwrócił uwagę na fakt, że stosownie do wniosku inwestora 
docelowym obiektem, który ma w tym miejscu funkcjonować będzie klinika. Ta potencjalna 
klinika ma być usytuowana przy al. Witosa, ulicy niezwykle obciążonej ruchem 
komunikacyjnym. Poprosił, aby zastanowić się nad konsekwencjami, jakie mogą wystąpić 
z tego tytułu. Stwierdził również, że Biuro Rozwoju Miasta Rzeszowa na etapie planowania 
tej inwestycji (kliniki) powinno uwzględnić także kwestie środowiskowe. 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta – odpowiedziała: „Na tym terenie 
zaistniała specyficzna sytuacja. Bezpośrednio, w sąsiedztwie al. Witosa, przebiega linia 
energetyczna wysokiego napięcia, która zmusza do odsunięcia obiektu. Ponadto plan 
już w tej chwili przewiduje drogi serwisowe czyli, nie bezpośredni wjazd od strony al. Witosa. 
Wszelkie parametry urbanistyczne m.in. wskaźniki ilości miejsc parkingowych, będą 
w trakcie opracowywania planu analizowane.” 
 
Radny Andrzej Dec – stwierdził, że: „Rada nie powinna łatwo ulegać naciskom inwestorów, 
którzy domagają się zmniejszenia wskaźników odnośnie ilości miejsc parkingowych.”  
 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 162/1/2008, 
uchwalonego w części oznaczonej na rysunku planu konturem od 1 do 35, Miejscowego 
Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 32/14/2000 „Wzgórza Staroniwskie” przy 
al. W. Witosa w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (28 
głosami „za”). 
 
Ad. 27. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta - z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego 
Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 163/2/2008 na osiedlu Słocina w Rzeszowie. 
Kolejno przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z mapką i uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 33 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – zapytał: „Czy na okolicznych obszarach wokół terenu, który 
chcemy objąć planem, istnieją już jakieś plany? Czy podejmujemy opracowywanie planów 
wyłącznie wtedy, gdy jest wniosek mieszkańców czy też z własnej inicjatywy poszerzamy ten 
obszar?” 
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Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – odpowiadając na pytania, powiedział: 
„Podejmujemy przygotowanie planów zarówno tam, gdzie są interwencje ze strony 
mieszkańców, jak również opracowujemy plany z własnej inicjatywy. W tej chwili jesteśmy 
w trakcie wykonywania 80 planów zagospodarowania przestrzennego. Charakterystycznym 
przykładem jest budowa planu pod strefę ekonomiczną na Przybyszówce - Dworzysko.”   
 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 163/2/2008 na osiedlu Słocina w Rzeszowie, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 
  
Ad. 28. 
Wykaz zarządzeń Prezydenta Miasta Rzeszowa od dnia 28 grudnia 2007 roku do 28 stycznia 
2008 roku, przekazany radnym w formie pisemnej – stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
 
Ad. 29. 
Radna Pani Józefa Winiarska – złożyła pisemnie interpelację o treści:  
  

„Na moim Osiedlu Przybyszówka jest budowana kanalizacja sanitarna (wzdłuż ul. 
Krupówka, Świdrówka i Janiowe Wzgórze). Mieszkańcy proszą, aby ich poinformować 
o kosztach, które muszą ponieść w związku z tą inwestycją – mam na uwadze przyłącza do 
domów. Jeżeli koszty będą duże, czy istnieje możliwość spłacenia ich w ratach?” 
 
Radny Pan Sławomir Gołąb – złożył pisemnie zapytanie o treści: 
  

1. „Czy radni mogą pracować w komisji opracowującej koncepcję funkcjonowania 
Miejskiego Domu Kultury (Rzeszowskiego Centrum Kultury) jako ciała 
doradczego? Prosimy o wykorzystanie doświadczeń zawodowych radnych 
pracujących w Komisji Kultury i Promocji. 

 
2. Jaki jest planowany termin powołania tej placówki w Rzeszowie? 

 
3. Ulica Bałuckiego, która znajduje się na osiedlu Staromieście powinna nosić imię 

Michała, a nie Mariana, jak funkcjonuje w dokumentach Urzędu Miasta.” 
 
Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – złożył pisemnie interpelację o treści:  
 

„Proszę o udzielenie informacji o planowanej inwestycji na terenie pomiędzy al. 
Rejtana i al. Niepodległości, tj. budowie kolejnej Galerii handlowej Pana Podkulskiego. 
Wydział Architektury wydał już pozwolenie na budowę tej Galerii. 
Czy inwestor, wykazując tak małą powierzchnię sprzedaży (282 m2), a tak dużą powierzchnię 
wystawową, nie omija po raz kolejny prawa, tak jak to miało już miejsce w przypadku innych 
Galerii na terenie Miasta Rzeszowa, kiedy Rada Miasta była zmuszona do legalizacji 
powstałych obiektów?” 
 
Radny Pan Andrzej Dec – zgłosił pisemnie zapytanie o treści: 
 

1. „Czy i jakie plany ma Miasto wobec terenu leżącego obok Ratusza, na którym obecnie 
znajduje się parking? 
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2. Czy Miasto wystąpi lub wystąpiło do aktualnego gestora Hali Walter z pismem 
o gotowości jej przejęcia?” 

 
Radna Pani Małgorzata Rączy – złożyła pisemnie interpelacje o treści: 
 

1. „Uprzejmie proszę o dokonanie oceny stanu mostu na „drodze na zbiorniki” w części 
Przybyszówki włączonej do Miasta Rzeszowa z dniem 01.01.2008 r. na rzece Przyrwa. 
Wyjaśniam, że w chwili obecnej dojazd do osiedla samochodem MPGK w celu 
odbioru śmieci jest niemożliwy, ze względu na naruszoną konstrukcję w/w obiektu. 
W związku z tym uważam, że w trybie pilnym należy dokonać remontu i przebudowy 
w/w mostu.” 
 

2. W związku z włączeniem do Miasta Rzeszowa z dniem 01.01.2008 r. drugiej części 
Przybyszówki uprzejmie proszę o dokonanie oceny i zasadności budowy oświetlenia 
przy drodze na zbiorniki. Ta część miasta Rzeszowa pozbawiona jest zupełnie 
oświetlenia. 
W związku z tym uprzejmie proszę o przychylenie się do prośby mieszkańców w celu 
poprawy warunków ich życia.” 

 
Radny Pan Stanisław Rusinek – złożył ustnie interpelację o treści: 
 

„Chciałem wrócić do tematu ujęcia wodociągów. Półtora roku temu remontowano 
wał przy ujęciu wodociągu w kierunku Boguchwały. Ten wał jest przerwany na odcinku około 
30 metrów. W związku z tym przy większej ilości wody i większych opadach deszczu może to 
zagrozić całemu ujęciu wodociągu. Ja interweniowałem w Krakowie i w Rzeszowie we 
wszystkich spółkach, które się tym zajmują. Jednakże żadna z nich nie podjęła działań w celu 
zabezpieczenia tego wału. Proszę o wyjaśnienie tej kwestii.” 
 
Ad. 30. 
Radny Pan Andrzej Dec – poprosił o informacje odnośnie przetargu działek wokół byłego 
Hotelu „Rzeszów”.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – powiedział: „Podjęliśmy 
decyzję, że do przetargu zostanie przygotowywanych kilka działek, a mianowicie: działka 
535/5, 538/15 i 38/17.  Łączna wielkość tych działek to 38 arów. Postanowiliśmy przygotować 
te działki do przetargu, ponieważ są to działki „czyste”, tzn. nie będzie na nich zwrotów. 
Natomiast co do pozostałych działek wracamy do podziału na tzw. parcele. Tych parcel jest 
kilkadziesiąt. Dysponujemy spisem właścicieli tych działek. Decyzja o podziale tych parcel 
została podjęta po to, aby przy następnej sprzedaży uniknąć sytuacji, jaka miała miejsce 
wcześniej, że w ostatniej chwili któryś z właścicieli wnosi wniosek o zwrot działki. Jeżeli 
odzyskamy część tych działek, a któryś z właścicieli złoży wniosek o zwrot jednej czy dwóch 
parceli, wtedy wyłączymy z przetargu tylko i wyłącznie tą parcelę.” 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zaproponował, aby wrócić do tego tematu z chwilą dostarczenia 
radnym stosownych załączników graficznych wraz z formą opisową. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – stwierdził: „Uchwaliliśmy plan zagospodarowania 
przestrzennego, który obejmuje całość tego obszaru. Obawiam się, że dzieląc to na kawałki- 
i sprzedając w częściach, uniemożliwimy realizację tego planu. Nasuwają się pytania: Czy 
chcemy szybko sprzedać i uzyskać jak najwięcej pieniędzy, a później zastanawiać się co 
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z tym zrobić, czy też oddać to nowym nabywcom, aby to oni zdecydowali bądź wystąpili 
z nowymi wnioskami? Czy może nadal chcemy zabiegać o to, żeby zrealizować to, co plan 
przewidywał? Co z naszymi relacjami i uzgodnieniami z tym inwestorem, który przecież 
poświęcił swój czas i pieniądze, aby przygotować ten plan?” 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – odpowiadając na pytania, powiedział: 
„Zgadzam się z Radnym Panem Andrzejem Decem, że popełniliśmy błąd kiedy ustalaliśmy 
plan na cały obiekt, idąc na rękę inwestorowi. Nie mogliśmy przewidzieć takiej sytuacji, że 
nastąpią zwroty działek. Byłem na spotkaniu z firmą CD Lokum, która twierdzi, że ma prawa 
do tych terenów. Wstępnie zostało ustalone, że odbędzie się spotkanie radców prawnych, 
Miasta i firmy CD Lokum, gdzie zostaną przedstawione propozycje. Sprzedając działkę, do 
której nie będzie prawdopodobnie roszczeń, chcemy aby w przypadku, gdy wystąpią zwroty, 
inwestor kupił działki od prywatnych właścicieli, o ile sąd wyda postanowienie co do zwrotu 
tej działki. Żeby sprawa posuwała się naprzód, a nie stała w miejscu, postanowiliśmy 
sprzedać te 38 arów. Czekamy na postanowienia sądu, żeby zobaczyć, kto jest właścicielem 
pozostałych działek.” 
 
Radny Pan Robert Kultys – zapytał: „Jaką rolę w tej sprawie odgrywa firma CD Lokum? 
Czy firma ta jest właścicielem tych terenów?” 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – odpowiedział: „Firma ta przedstawia 
się jako główny przedstawiciel właściciela terenów pozostałych po Hotelu Rzeszów i firma, 
która chce rozmawiać z Miastem.” 
 
Radny Pan Andrzej Dec – zapytał: „Czy nie warto w takim razie wstrzymać sprzedaży 
działek do czasu wyjaśnienia sprawy? Może warto poczekać, żeby w późniejszym czasie móc 
podjąć działania w celu skomasowania tego gruntu przez Miasto. Wówczas można byłoby 
przeprowadzić sprzedaż całościową, aby umożliwić zagospodarowanie tego obszaru zgodnie 
z - być może zmienionym - planem zagospodarowania przestrzennego. Taka decyzja powinna 
zależeć od szacunków i perspektyw czasowych. Powinna być tez przedmiotem namysłu 
i decyzji Wysokiej Rady.” 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – podsumowując dyskusję, dodał: 
„Prezesi firmy CD Lokum wyrazili chęć spotkania ze mną. Informacjami wstępnych 
ustaleniach podzielę się na Komisji Gospodarki Przestrzennej. Odnoszę wrażenie, że walkę 
o tak atrakcyjny teren na terenie miasta Rzeszowa toczą poważne podmioty finansowe 
i biznesowe, które nie cofną się przed żadnymi na pozyskanie tych terenów. Myślę, że temat 
ten jeszcze powróci na forum Rady. Wtedy będziemy musieli podjąć jakieś decyzje.” 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zaproponował, aby Miasto rozważyło możliwość a następnie 
podjęło inicjatywę zorganizowania Dni Rzeszowa w którymś z miast ukraińskich, np. we 
Lwowie, Łucku czy Iwanofrankowsku.  
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – odpowiedział: „W ubiegłym tygodniu 
podejmowałem Ambasadora Francji, z którym uzgodniliśmy, że wspólnie zorganizujemy Dni 
Polski, Francji i Ukrainy.” 
 
Radny Pan Józef Pytlak – stwierdził: „Z planu zadań remontowych na 2008 rok wynika, że 
na ulicę Zawiszy przeznaczono 58 905 zł. Jest to ulica, która dobiega do ulicy Cmentarnej 
w Zwięczycy. Wcześniej jako gmina Boguchwała wykonaliśmy znacznym kosztem nakładkę 
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asfaltową na części tej ulicy. Pozostało jeszcze około dwieście metrów do dokończenia tej 
ulicy. Proszę powiedzieć, czy w roku 2008 możliwe jest wykonanie tej brakującej nakładki?” 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – odpowiadając na pytanie, powiedział: 
„W tej chwili idą potężne roboty przy ulicy Zawiszy, w zakresie infrastruktury podziemnej. 
Przygotowywane są plany pod budowę nowego osiedla, w którym zamieszka 10 000 ludzi. 
Kilkakrotnie byłem przy ulicy Cmentarnej. Uważam, że należy poprawić tą drogę (dojazd od 
Zwięczycy), a także pomyśleć o miejscach parkingowych. Ten temat będziemy chcieli 
zrealizować najszybciej jak to możliwe.”  
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - nawiązując do 
wypowiedzi Prezydenta, powiedziała: „Na cały obszar w rejonie ulicy Zawiszy jest 
przygotowany projekt planu miejscowego, który obejmie tereny zabudowy mieszkaniowej 
wielorodzinnej w części nawet do 15 kondygnacji.  W sąsiedztwie z jednorodzinną zabudową 
mają powstać niskie bloki, teren zieleni, jak również układ komunikacyjny. Projekt jest już 
zakończony. Czekamy na zgodę Ministra Rolnictwa na zmianę przeznaczenia gruntów rolnych 
(10 hektarów). Na terenie Zwięczycy, która jest już osiedlem miejskim, obowiązuje studium 
rozwoju, zakładające również w przyszłości dojazd do istniejącego cmentarza, a także jego 
powiększenie.” 
 
Radna Pani Marta Niewczas – zabierając głos, powiedziała: „Na ulicy Krakowskiej, przy 
wjeździe na ulicę Dworzysko, znajduje się wysepka i przejście dla pieszych. Po raz kolejny 
TIR zniszczył znak drogowy informujący o tym, że w tym miejscu znajduje się wysepka. Od 
momentu zniszczenia tego znaku upłynęło już 3 tygodnie. Do tej pory nie postawiono nowego 
znaku i nie zabezpieczono tego miejsca. Uważam, że dla bezpieczeństwa pieszych należy to 
miejsce w jakiś sposób oświetlić, aby widać było, że w tym miejscu znajduje się przejście. 
Odnosząc się do ekranów na ulicy Krakowskiej, chcę zapytać czy Pan Prezydent jest 
przygotowany na to, że w pewnym momencie na tych ekranach pojawią się grafiti. Czy są 
jakieś służby, które będą te ekrany czyścić? Obawiam się, że w pewnym momencie ekrany te 
będą szpecić nasze miasto.” 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – odpowiedział: „Odnośnie zniszczenia 
znaku - wydałem już polecenie postawienia w tym miejscu nowego znaku. Mam nadzieję, że 
zostanie on postawiony już w tym tygodniu. Nawiązując do ekranów, przypominam sobie, że 
gdy miałem spotkanie na Przybyszówce wtedy mieszkańcy dopominali się o ekrany. Dodam, 
że plan budowy ulicy Krakowskiej był jeszcze z lat 90-tych. Ta ulica nie była odebrana, 
ponieważ nie było ekranów. Wybudowaliśmy ekrany ogromnym kosztem, gdyż takie są 
zalecenia Unii Europejskiej i naszego Rządu. Najpierw ludzie byli za ekranami. Teraz są 
przeciwni, twierdząc, że szpecą one nasze miasto. Pytaliśmy specjalistów, dlaczego te ekrany 
nie są przeźroczyste. Dostaliśmy odpowiedź, że są ekrany, które pochłaniają dźwięk i ekrany, 
które ten dźwięk odbijają. Tak więc nie w każdym miejscu możemy postawić ekrany 
przeźroczyste.” 
 
Radny Pan Antoni Kopaczewski – zaproponował, aby zorganizować sesje tematyczne 
obrazujące sytuację w naszym mieście, np. sytuację w szkolnictwie – likwidacja szkół. 
Ponadto poruszył takie tematy jak zalew i nad Wisłokiem, jego stan, zagospodarowanie oraz 
możliwości poprawy wody pitnej, a także możliwości obniżenia opłat za tą wodę. Dodał 
również, że zalew nad Wisłokiem może przyczynić się do wykreowania lepszego wizerunku 
Miasta poprzez jego  promocję. Powiedział: „Usytuowanie tego zalewu jest doskonałe dla 
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Rzeszowa, pod względem promocji, jak też dla absorbowania ośrodków rekreacyjnych 
i sportowych.” 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – przychylił się do propozycji 
radnego, aby organizować sesje tematyczne. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odnosząc się do 
wypowiedzi Radnego Pana Kopaczewskiego, powiedział: „Na jednej z poprzednich sesji 
stanęła sprawa dotycząca taryfy opłat za wodę w części Zwięczycy, która została włączona do 
Rzeszowa. Odbyło się kolejne spotkanie z przedstawicielami firmy GOKOM, na którym 
prowadzono rozmowy, aby od 1 stycznia 2008 r. mieszkańcy zostali objęci taryfą miejską -  tą, 
którą Rada Miasta uchwaliła dla mieszkańców miasta Rzeszowa - a nie taryfą, która 
obowiązywała do tej pory w Gminie Boguchwała. Gdyby taryfa była bez dopłaty, wtedy 
mieszkańcy płaciliby  więcej. Jesteśmy w trakcie przejmowania sieci. Prowadzimy rozmowy 
o propozycji dzierżawy, którą złożyło nam Miasto Boguchwała w ubiegłym roku. Złożyliśmy 
umowę podpisaną jednostronnie przez MPWiK do GOKOM-u w kwestii umowy o dzierżawie. 
Umożliwi nam to objęcie mieszkańców Rzeszowa (z nowych terenów) tą samą taryfą, którą 
mają pozostali mieszkańcy Rzeszowa.” 
 
Radny Pan Józef Pytlak – zapytał: „Jak wygląda sprawa przebudowy ulicy Przemysłowej 
 i  przebicia jej do ulicy Podkarpackiej? Kiedy to zadanie zostanie zrealizowane?” 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odpowiedział: 
„Poruszony został bardzo ważny problem – budowa połączenia ulicy Przemysłowej 
z ul. Podkarpacką. Projekt tego zadania jest już gotowy. Opóźnienia spowodowane są 
problemem z pozyskaniem ostatniej działki będącej własnością Pani Ślusarz. Chodzi 
o działkę, która bezpośrednio przylega do ulicy Podkarpackiej. W tej chwili toczy się 
procedura wywłaszczeniowa. Jestem przekonany, że do miesiąca zostaną ostatecznie 
załatwione wszystkie procedury prawne związane z przejęciem tej działki. Gdy zostaniemy 
właścicielami wszystkich działek, wtedy wystąpimy o pozwolenie na budowę, a następnie 
będziemy mogli rozpocząć realizację tego przedsięwzięcia.” 
 
Radny Pan Jan Mazur – poprosił, aby osoby oprowadzające wycieczki trasą podziemną 
otrzymały informator, zawierający np. jakieś ciekawostki. 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – odpowiedział: „Oprowadzaniem 
wycieczek po trasie podziemnej będą zajmować się doktoranci z Uniwersytetu Rzeszowskiego, 
po odbytym szkoleniu. Na początku lutego przymierzamy się do utworzenia  dwóch stanowisk, 
przy których będą dostępne materiały w różnych językach z informacjami o trasie podziemnej. 
Ułatwi to zwiedzanie trasy przez turystów przybyłych z innych krajów.” 

 
Rada Miasta Rzeszowa bez uwag przyjęła: 
Protokół Nr XXI/1/2007 z XXI sesji odbytej w dniu 7 grudnia 2007 r. 
Protokół Nr XXII/1/2007 z XXII sesji odbytej w dniu 20 grudnia 2007 r. 
Protokół Nr XXIII/1/2007 z XXIII sesji odbytej w dniu 28 grudnia 2007 r. 
Protokół Nr XXIV/1/2008 z XXIV sesji odbytej w dniu 3 stycznia 2008 r. 
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Na XXVII sesji odbytej w dniu 29 stycznia 2008 roku Rada Miasta Rzeszowa podjęła 
następujące uchwały: 
 

1. Uchwała Nr XXVII/396/2008 - w sprawie zmian budżetu miasta Rzeszowa na 
2008 r. 

2. Uchwała Nr XXVII/397/2008 - w sprawie zmian budżetu miasta Rzeszowa na 
2008 r. 

3. Uchwała Nr XXVII/398/2008 - w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta 
Rzeszowa. 

4. Uchwała Nr XXVII/399/2008 - w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez 
oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”. 

5. Uchwała Nr XXVII/400/2008 - w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez 
oprocentowania w Spółdzielni  Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej (ul. 
Rejtana). 

6. Uchwała Nr XXVII/401/2008 - w sprawie zatwierdzenia planu finansowego 
Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 
2008 rok /druk nr XXVI/4/2008/. 

7. Uchwała Nr XXVII/402/2008 - w sprawie zatwierdzenia planu finansowego 
Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2008 rok. 

8. Uchwała Nr XXVII/403/2008 - w sprawie zatwierdzenia planu finansowego 
Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2008 rok. 

9. Uchwała Nr XXVII/404/2008 - w sprawie utworzenia Muzeum Dobranocek ze 
zbiorów Wojciecha Jamy w Rzeszowie oraz nadania statutu. 

10. Uchwała Nr XXVII/405/2008 - w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 
Edukacji Rady Miasta Rzeszowa. 

11. Uchwała Nr XXVII/406/2008 - w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy 
Miasto Rzeszów do Spółki Port Lotniczy „Rzeszów – Jasionka” Spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością. 

12. Uchwała Nr XXVII/407/2008 - w sprawie zamiaru likwidacji VII Liceum 
Profilowanego w Rzeszowie. 

13. Uchwała Nr XXVII/408/2008 - w sprawie zamiaru likwidacji XIII Liceum 
Ogólnokształcącego i Liceum Profilowanego Nr VI w Rzeszowie. 

14. Uchwała Nr XXVII/409/2008 - w sprawie ustanowienia służebności przejazdu 
i przechodu (dot. działki nr 419/11 w obr. 207). 

15. Uchwała Nr XXVII/410/2008 - w sprawie ustanowienia służebności przejazdu 
i przechodu (dot. ul. Leśnej). 

16. Uchwała Nr XXVII/411/2008 - w sprawie ustanowienia służebności przejazdu 
i przechodu (dot. ul. Sportowej). 

17. Uchwała Nr XXVII/412/2008 - w sprawie ustanowienia służebności przejazdu 
i przechodu (dot. działki nr 1485/42 w obr. 207). 

18. Uchwała Nr XXVII/413/2008 - w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej przy ul. Broniewskiego 5 A w Rzeszowie. 

19. Uchwała Nr XXVII/414/2008 - w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości na czas nieoznaczony. 

20. Uchwała Nr XXVII/415/2008 - w sprawie zmiany Uchwały Rady Miasta 
Rzeszowa nr XIX/308/2007 z dnia 30 października 2007 r. w sprawie 
podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów 
i Kanalizacji Sp. z o. o. w Rzeszowie. 

21. Uchwała Nr XXVII/416/2008 - w sprawie nadania nazwy na terenie miasta 
Rzeszowa. 
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22. Uchwała Nr XXVII/417/2008 - zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa 
w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji 
zbiorowej. 

23. Uchwała Nr XXVII/418/2008 - w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 74/4/2004 przy Cmentarzu Komunalnym 
Wilkowyja w Rzeszowie. 

24. Uchwała Nr XXVII/419/2008 - w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 135/6/2006 na osiedlu Baranówka IV 
w Rzeszowie. 

25. Uchwała Nr XXVII/420/2008 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
nr 162/1/2008, uchwalonego w części oznaczonej na rysunku planu konturem od 
1 do 35, Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 32/14/2000 
„Wzgórza Staroniwskie” przy al. W. Witosa w Rzeszowie. 

26. Uchwała Nr XXVII/421/2008 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 163/2/2008 na osiedlu 
Słocina w Rzeszowie. 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – w związku z wyczerpaniem 
porządku obrad dokonał zamknięcia XXVII sesji Rady Miasta Rzeszowa. 

 
Na tym protokół zakończono. 

 
Obrady trwały od godz. 8.30 do 12.15. 

 
 
                                                                                   Przewodniczący 
                                                                             Rady Miasta Rzeszowa 

 
Protokołowała:                                                                       Konrad Fijołek 
 
Anita Topolska 
 
 
 
Zatwierdził: 
                Dyrektor 
Biura Rady Miasta Rzeszowa 
 
          Mirosław Kubiak 
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